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Deze motie hoort bij raadsvergadering van 15 juli 2025 

Agendapunt nr. 20: Kadernota 

 

De volgende fractie dien dit voorstel in: 

 

 

 

 

We stellen de raad voor het volgende besluit te nemen: 

We stellen vast dat: 

▪ in de kadernota onder 4. Wonen, bouwen en omgevingsbeleid ingaat op 
“Permanente uitbreiding De Wittenberg en De Glashorst”; 

▪ daarin gesteld wordt dat beide scholen vanaf 1 augustus 2026 een ruimtetekort 
hebben; 

▪ voorgesteld wordt een noodopvang voor deze scholen te organiseren in het 
leegkomende gebouw van de Dorpsbeuk; 

▪ een extra noodvoorziening geregeld moeten worden voor het cursusjaar 2026-
2027) vóórdat het gebouw van de Dorpsbeuk leegkomt; 

▪ de noodzakelijke uitbreiding van beide scholen dan in een keer gerealiseerd kan 
worden. 

We hebben nagedacht over en houden rekening met: 

▪ met deze oplossing sprake kan zijn van een langdurige dislocatie van beide 
scholen; 

▪ er sprake is van twee keer verhuizen naar een noodlocatie; 
▪ de duur van de periode met een noodlocatie versterkt kan worden door twee 

onzekere factoren: de realisatie van de nieuwe Dorpsbeuk en de realisatie van 
definitieve huisvesting van beide scholen 

▪ deze benadering de herontwikkeling van oude locatie van de Dorpsbeuk onnodig 
kan vertragen. 

 

 

  
SGP,  
M.J. Zwankhuizen 
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We vinden dat: 

▪ een (langdurige) dislocatie moet worden voorkomen; 
▪ slechts één noodlocatie per school gedurende deze periode voor beide scholen de 

voorkeur heeft; 
▪ onnodige vertraging van de herontwikkeling van de Dorpsbeuk moet worden 

voorkomen. 

 
We geven het college opdracht om: 

1. Te onderzoeken of eenmalige tijdelijke huisvesting voor beide scholen mogelijk is, 
met dien verstande dat: 

a. Gestreefd wordt dit per school te organiseren, bij voorkeur op geringe 
afstand van de scholen; 

b. Bij dit onderzoek de scholen betrokken worden. 
2. De herontwikkeling van de oude locatie van de Dorpsbeuk niet afhankelijk te 

maken van realisatie van huisvesting van andere scholen. 

 

Dit hebben we besloten in de openbare raadsvergadering van 15 juli 2025. 

 

 

B.S. van Ginkel-Schuur  M.C. Teunissen  
griffier  voorzitter 

 

 


